



SISTEM ePEROLEHAN
PEROLEHAN SECARA SEBUT HARGA

KEMENTERIAN KESIHATAN MALAYSIA

KENYATAAN TAWARAN

TARIKH IKLAN : 21 MEI 2018

Sebut harga adalah dipelawa pembekal-pembekal yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia dalam kod bidang **050101** untuk mengambil bahagian di dalam sebut harga berikut :

BIL.	BUTIR-BUTIR TAWARAN	NO. SEBUT HARGA	TARIKH TUTUP	KAEDAH PEROLEHAN
1.	Sebut Harga Membekal, Menghantar, Memasang, Menguji Dan Mentauliah Peralatan Perubatan 24 Hour Ambulatory Holter Monitoring System Untuk Kegunaan Jabatan Kardiologi, Hospital Serdang, Kementerian Kesihatan Malaysia	KKM-SH/PP/03(A)/18	28/5/2018 12.00 TGH	Papan Kenyataan dan Hebahan melalui laman web rasmi MOH
2.	Sebut Harga Membekal, Menghantar, Memasang, Menguji Dan Mentauliah Peralatan Perubatan Digital High Resolution Colour Doppler Ultrasound System, On A Heavy Duty Cart For General Radiology, Vascular Scanning And Ultrasound Guided Interventional Procedure Untuk Kegunaan Jabatan Radiologi, Hospital Kulim, Kementerian Kesihatan Malaysia	KKM-SH/PP/04(A)/18	28/5/2018 12.00 TGH	

Untuk maklumat lanjut:

**Unit Pengurusan
Kementerian Kesihatan Malaysia
Aras 7, Blok E1, Kompleks E
Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan
62590 Putrajaya
No. Telefon : 03-88831030**

Dokumen sebut harga boleh didapati di alamat seperti di atas semasa waktu pejabat mulai 21 Mei 2018.

Pembekal yang ingin menyertai sebut harga ini mestilah ePerolehan enabled. Cadangan teknikal dan cadangan kewangan yang lengkap hendaklah dikemukakan secara manual pada atau sebelum tarikh tutup sebut harga seperti di atas.

Tawaran yang lewat tidak akan diterima.

Kementerian Kesihatan Malaysia tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah ataupun sebarang tawaran. Syarikat/Pembekal hendaklah mengambil perhatian bahawa setiap transaksi bagi kontrak yang melibatkan hanya sekali bayaran (*one-time payment*) melalui sistem ePerolehan akan dikenakan fi perkhidmatan pada kadar sebanyak 0.8% dengan had maksimum RM9,600.00 bagi transaksi yang bernilai RM1.2 juta atau lebih;

atau;

Setiap transaksi bagi kontrak melibatkan beberapa kali pembayaran (*multiple payment*) melalui sistem ePerolehan akan dikenakan fi pekrhidmatan sebanyak 0.4% dengan had maksimum RM4,800.00 bagi pesanan bernilai RM1.2 juta atau lebih.

Timbalan Ketua Pengarah Kesihatan (Perubatan)
Kementerian Kesihatan Malaysia